

Verslag plenaire vergadering Wijkraad Centrum d.d.23 mei 2016

Locatie: Tot 2021, Molenstraat-centrum 1

Aanwezig:

Dagelijks bestuur Wijkraad : Bert de Groot en Ria Krul
Buurtcommissie West :Gerrit Altena, Joop de Ridder en Yvonne Huiskamp
Buurtcommissie Oost : Astrid Boekel en Birgit Oosterwijk
Buurtcommissie Zuidoost :Peter Bijlsma
Buurtcommissie Midden : Herma van Dorth en Lien Meulenbeek
Verslaglegging : Erica van de PloegSecretariële Dienstverlening

Afwezig m.k.:

Dagelijks bestuur Wijkraad : Ben de Laat en Perry Bakker
Buurtcommissie Noordwest : Ben de Laat
Buurtcommissie Noord : Jan Frijlink en Lex Everaars
Buurtcommissie Zuidoost : Jaap Buren

Bertopent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Vanaf vandaag lopen alle financiële zaken via de nieuwe penningmeester Ben de Laat.

1. Notulen 21 maart 2016 en actiepunten

Tekstueel/naar aanleiding van:

Pag. 1:

- Herma was afwezig m.k.
- Er gaan geruchten dat de parkeertarieven voor bezoekers van de binnenstad verlaagd worden, omdat de ondernemers daaraan zouden willen bijdragen.

Pag. 2:

- Herma heeft Sandra Hofmeijer gevraagd wat de stand van zaken is met betrekking tot de Hofstraat/Kanaalstraat en de kruising Stationsstraat/Kanaalstraat. Het antwoord komt in het kort hierop neer: Hofstraat/Kanaalstraat staat op de concept onderhoudslijst voor 2017 en besluitvorming hierover volgt dit najaar. Voor de voor fietsers gevaarlijke kruising Stationsstraat/Kanaalstraatis het afwachten of de benodigde gelden via de verkeersvisie beschikbaar komen. Dit komt eind van het jaar aan de orde bij de meerjarenbegroting. Joop, Gerrit en Birgit zijn op de inloopbijeenkomst over fietsroutes geweest en hebben dit punt daar ook aangekaart.

Pag. 3:

- Gerrit is van mening dat het parkeerprobleem van thuisverzorgenden wel degelijk een onderwerp voor de wijkraad is. Bert geeft aan dat in dit geval de verantwoording om dit regelen bij de werkgevers van deze verzorgenden ligt.

Pag. 4:

- Gerrit vraagt om in 2017 de plenaire vergadering niet over te slaan in de maand dat de algemene ledenvergadering (ALV) is. Dat is akkoord en zal gepland worden.

De notulen worden vastgesteld.

Actiepunten:

1. Verkeersvisie: het dagelijks bestuur (DB) heeft ingesproken op de Politieke Markt Apeldoorn (PMA) en ook nog een brief gestuurd met het standpunt van de wijkraad over o.a. sluisverkeer en het weren van doorgaand verkeer uit de binnenstad. Gerrit heeft namens BC West op de PMA ingesproken over enkele specifieke punten in die buurt. Het wachten is nu op de besluitvorming; parkeren en herinrichting station worden hierbij ook meegenomen.
2. Luchtkwaliteit binnenstad: De metingen lopen nog steeds. Perry is vanuit het bestuur de actiehouders, maar Harm blijft hier voorlopig ook bij betrokken. Luchtkwaliteit heeft ook raakvlakken met de verkeersvisie: de wijkraad heeft aangedrongen op schoner openbaar vervoer.
3. Binnenstadsoverleg: terugkoppeling van dit overleg wordt gedaan bij agendapunt 4.

2. Evaluatie ALV

Er waren circa 50 mensen aanwezig, waarvan 20 binnenstadsbewoners buiten de wijkraadleden. De politiek was niet aanwezig; via Gerrit is nog een afmelding binnengekomen. De akoestiek van de accommodatie was slecht en de indeling van de zaal niet optimaal, maar de bediening en verzorging waren goed. Er zijn achteraf geen vragen binnengekomen over de begroting.

Actiepunten en overige opmerkingen vanuit de buurtmarkt van de BC's op de ALV:

BC Noord: geluidsoverlast van een café op de Hoofdstraat-noord. De BC pakt dit op als aandachtspunt

BC Noordwest: de verbinding tussen de Nieuwstraat en W. Druckerstraat. Het verkeerssnelheid in deze 30 km-zone is aandachtspunt en wordt opgepakt door de BC.

BC Oost: contact met de VvE's, het braakliggende terrein aan de Kanaalstraat en diverse zaken rondom de renovatie van de Griftstraat

BC Midden: contact met de VvE's, de tijdelijke markt op de Hofstraat/Kanaalstraat en het verkeer stallen van fietsen. De BC zal binnen twee maanden contact leggen met de VvE's.

BC West: de gehouden bewonersbijeenkomst, waar aan de orde waren de verkeersovertredingen in de buurt en het gebrek aan handhaving, overlast van afvalzakken voor plasticinzameling, parkeerproblemen voor vergunninghouders en het Leienplein.

BC Zuidwest: tevredenheid over het wonen in de buurt en het mooie uitzicht op het Amaliapark, enkele lege plekken en zwerfafval.

BC Zuidoost: overlast van de verkeersbewegingen in Molenstraat-centrum, Sophialaan en Stationsstraat, maar ook tevredenheid over het wonen in de buurt.

3. Acties vanuit de buurtcommissies (BC's)

Eventuele verzoeken om een financiële bijdrage kunnen naar Ben de Laat gemaild worden.

Buurtcommissie Midden:

Herma:

- De eerste schouw met wijkbeheerder Gerard Dijkman is geweest.
- Er is een gesprek met Suzanne Valk van Stimenz, de opvolgster van Jan van Eijk, geweest over wat ze kan betekenen voor de BC's. Herma wordt gevraagd om er een stukje voor het Stads midden over te schrijven. Ria vult aan dat Suzanne zichzelf ook een keer komt voorstellen in de plenaire vergadering.
- Voorvergroening van de muur tegenover de toko aan de Brinklaan wordt in samenwerking met het Stadslab een contract met een aantal mensen/partijen ondertekend om het groen te onderhouden en verzorgen. Er zijn ook andere acties gaande om de gehele buurt te verfraaien in samenwerking met de ondernemers en de BC. Herma neemt voor de financiële contact op met Ben. Herma zal ook weer informeren naar de bankjes rondom de bomen.
- Alle BC's kunnen via Herma muren aanmelden voor verfraaiing door kunstenaars; zij zal de BC-voorzitters hierover nog mailen.

Buurtcommissie Oost:

Birgit/Astrid:

- De eigenaar van het braakliggende terrein aan de Kanaalstraat heeft toegezegd het aangezicht te zullen verfraaien.
- De BC wil een buurtactiviteit organiseren, wellicht samen met de Burendag.
- De uitvalsbasis van Girod'Italia was in de oude gasfabriek. De verwachting is dat er eind dit jaar begonnen wordt met verbouw tot huisvesting voor topsportstudenten. Bert is vanuit de BC het aanspreekpunt.
- De renovatie van de Griftstraat is vandaag begonnen; dit gebeurt in 3 fasen. De bewoners worden goed geïnformeerd en hebben passen gekregen om tijdelijk in Koningshaven te parkeren.
- De activiteiten bij de Wijkcontactgroep lopen goed. Men overweegt vanaf juli de bijeenkomst op woensdagavond naar het weekend te verplaatsen omdat dat waarschijnlijk beter bezocht wordt.

Buurtcommissie Zuidoost:

Peter/Ria:

- De piazza in het kader van de Giro was zeer geslaagd.
- Peter is naar de voorlichtingsbijeenkomst voor de direct aanwonenden in de Veldhuisstraat geweest over de bouw van de zorgflat op de hoek Molenstraat-centrum/Kanaal-noord. Men is blij met de plannen.

- Peter is naar een door de gemeente georganiseerde bijeenkomst over zorg geweest. Het verslag is naar het DB gestuurd. Samen met Edith zal hij bekijken hoe dit verder aangepakt moet worden vanuit de taakgroep zorg.
- Vanaf 15 mei wordt er elke woensdagochtend samen met Groei en Bloei gewerkt in de tuin van Haven-centrum. Er wordt momenteel een Oranjefondscollecte gehouden. De helft van de opbrengst is voor dit project, de andere helft voor het Oranjefonds.
- Peter heeft contact gehad met de gemeente over het verwijderen van al het roze bij het station.
- De BC gaat fitness/sportapparaten in het nieuwe Havenpark regelen.
- Een aannemer heeft in verband met het uitbrengen van de offerte gevraagd hoe de buurt geïnformeerd moet worden over de herinrichting van Molenstraat-centrum en de BC heeft adviezen gegeven.

Buurtcommissie West:

Gerrit/Joop/Yvonne:

- Het noordelijke deel van het Leienplein wordt door de BC meegenomen in de overleggen, op verzoek van Ben van BC Noordwest.
- Eind april is de schouw geweest.
- Er zijn 5 nieuwe leden bijgekomen en waarschijnlijk komen er nog meer. Yvonne Huiskamp stelt zich voor als nieuw lid.
- De eerste bijeenkomst van de klankbordgroep noodopvang in het UWV-gebouw is geweest en hiervan is een verslag gemaakt.
- De BC heeft van Gerard Dijkman gehoord dat hij tegengestelde wensen uit verschillende buurten krijgt. Bert antwoordt dat het onvermijdelijk is dat er onderling verschillen van mening zijn tussen buurten en/of bewoners, maar dat dat geen probleem hoeft te zijn.
- Er zijn ratten gesignaleerd in de Van Galenstraat bij de vuilniszakken. Morgen gaat Circulus er kijken.
- De BC heeft kennisgemaakt met de nieuwe wijkagente Yvette Vethorst.
- Het leegstaande kantoorpand op de hoek W. Druckerlaan/Brinklaan wordt omgebouwd tot studentenhuisvesting. De BC wordt hierover nog nader geïnformeerd. De gemeente is bezig met parkeerfaciliteiten voor de bewoners.
- De BC heeft voor de gemeenteraadsfracties een evaluatienotitie geschreven over de vergunningverlening met betrekking tot de evenementen in Prinsennacht, Koningsdag en Giro. Er werd niet gehandhaafd op het Leienplein en de omwonenden waren niet geïnformeerd. De wijkraad moet alert zijn op dit soort zaken in verband met het nieuwe evenementenbeleid.
- De BC heeft alle bewoners rondom de evenementenlocatie per brief geïnformeerd over de concept-locatieprofielen en gevraagd of ze hierover geïnformeerd willen blijven worden.

4. Interview RTV Apeldoorn

Edith, Bert en Jan zijn bij RTV Apeldoorn geïnterviewd over verschillende actuele onderwerpen betreffende de wijkraad. De link naar het interview en de aangevraagde muziek is geplaatst op de website van de wijkraad. Er komt wellicht nog een keer een vervolg.

5. Mededelingen DB

In het binnenstadsoverleg zijn aan de orde geweest:

- Het evenementenbeleid stagneert. De concept locatieprofielen zijn goed, maar goede geluidsmetingen zijn niet uitgevoerd. Alleen aannames van geluid tot aan de gevel, dus leefbaarheid en leefklimaat zijn in zijn totaliteit niet meegenomen. Dit is vanmiddag bij het binnenstadsoverleg ook aan de orde gesteld door Bert. De wijkraad gaat over hierover een gesprek aanvragen met de gemeenteraad. Voordat het beleid wordt vastgesteld, moeten er metingen (achter de gevel!) worden uitgevoerd.
- Aanpassing van de Hoofdstraat-zuid.
- Aanpassing Molenstraat-centrum (verbreding, bomen planten, vrijliggend fietspad)
- Zorgflat hoek Molenstraat-centrum/Kanaal-noord en ontsluiting van de supermarkten via een nieuwe weg.
- De plannen voor laagbouwwoningen en een (zorg-)appartementencomplex in Havencentrum, (huur en koop).
- De plannen voor laagbouwwoning en appartementen incl. parkeervoorzieningen op het braakliggende terrein van Van Zevenhuizen in BC Oost (huur en koop).
- Bouwplannen voor een appartementencomplex op de plek van het CWI-gebouw hoek Paslaan/Kerklaan per november a.s. (koop). Vanaf 2 juni ligt het plan ter inzage.
- De hotelplannen boven Q-park aan de Roggestraat gaan niet door vanwege faillissement van de initiatiefnemer.

Er zijn agenda's op de website geplaatst zijn voor een overzicht van wat er allemaal gebeurt. Nieuwe activiteiten vanuit de BC's kunnen gemaild worden naar Bert.

De afgelopen weken zijn er inloopsprekuren gehouden, maar er is niemand geweest. Dit krijgt dus geen vervolg.

Perry gaat voor 1 september bekijken of de huidige statuten aangepast moeten worden qua taalgebruik, status van leden, contributie etc.

Er gaat een brief van de wijkraad uit aan alle BC-leden voor opschonen van het ledenbestand en nagaan of gegevens als het mailadres nog kloppen. Het verzoek aan de BC's is om deze brief te bezorgen op de adressen die het DB aanlevert. Nieuwe leden kunnen zichzelf aanmelden via de website.

De politie heeft terugkoppeling gegeven van de twee punten die zij op verzoek van de wijkraad aandacht hebben gegeven. Helaas was dit niet gecommuniceerd met THOR. Er kunnen weer nieuwe doelen doorgegeven worden aan de politie, waarmee ze de komende twee maanden aan de gang gaan. Dit zijn: handhaven parkeerbeleid en terrasomvang.

Er is een nieuwe notuliste gevonden per september. Laetitia Bosch. Zij notuleert al vergaderingen van wijkraad Brink en Orden en het stadsdeeloverleg. Het DB heeft er vertrouwen in.

Voormalig penningmeester Harm Haan heeft een genodigdenlijst opgesteld voor zijn afscheid op 17 juni bij Heerlijk Lokaal. Die mensen zijn inmiddels per mail/brief uitgenodigd.

In het binnenstadsoverleg is vanuit de gemeente nog naar voren gebracht dat men nieuw beleid voor de markt wil maken. Een extern bureau zal een nieuwe visie ontwikkelen en hiervoor zes sessies houden met alle betrokken partijen. Herma zal hier vanuit de wijkraad aan deelnemen.

Bert heeft de verdeling van de taakgroepen op papier gezet en zal op de laatste plenaire vergadering het concept protocol agenderen voor vaststelling. Peter pleit ervoor dat alle taakgroepen twee deelnemers hebben in verband met de achtervang. Hoe meer mensen hoe liever, maar dit wordt nog uitgewerkt in het definitieve protocol.

De tekst bij het logo van de wijkraad wordt na rijp beraad in de redactiecommissie en het DB veranderd in: wijkraad centrum.

6.WVTTK/Rondvraag

Herma kaart de bijeenkomst over duurzaamheid/Nul op de meter aan voor de VvE's van appartementencomplexen in de binnenstad a.s. woensdag. De uitnodigingen zijn verzonden door de gemeente aan de bij hen bekende VvE's en de uitnodiging heeft ook in 't Stadsmidden gestaan (zonder datum). Herma heeft nog 10 aanvullende adressen van VvE's gemaild aan stadsdeelmanager José Cvetanovic en zal de genodigdenlijst doorsturen aan Peter en Gerrit.

Gerrit heeft gehoord dat TNS NIPO afgelopen zaterdag in opdracht van de gemeente Apeldoorn heeft geënquêteerd over het afvalprobleem.

Ria vraagt of er in de toekomst ook normen worden gesteld aan houtkachels; met name vanuit het Veldhuisgebied komen hierover klachten. Bert antwoordt dat dit wel deel uitmaakt van het onderwerp luchtkwaliteit, maar dat de bewoners beter om te beginnen De Buitenlijn kunnen bellen. Gerrit geeft aan dat gisteren in het nieuws was dat de overheid de normen voor houtkachels verder heeft verlaagd.

Astrid meldt dat op 2 juni door de gemeente Apeldoorn een bijeenkomst is georganiseerd voor alle zorgaanbieders in het centrum. Hier is ook een mail over gestuurd.

Herma krijgt wel eens een vraag van bijvoorbeeld een ondernemer of kunstenaar om iets in de plenaire vergadering te mogen presenteren. Dit kan beter als aparte activiteit georganiseerd worden.

De volgende plenaire vergadering begint om 19.30 uur!

ACTIEPUNTENLIJSTVAN DE PLENAIRE VERGADERINGEN

	Datum	Activiteit	Verantwoordelijk	Planning
1	10-05-2005	Verkeersvisie 2010-2020/Regieplan	DB	2016
2	25-10-2010	Actie luchtkwaliteit binnenstad	Perry	2016
3	23-05-2006	Binnenstadsoverleg	DB	2016
4	17-11-2009	Datum van iedere schouw aan Ria melden	Allen	2016
5	15-12-2014	Initiatieven op gebied van buurtactiviteiten uit alle BC's combineren, indien mogelijk	Allen	2016

VERGADERROOSTER 2016

PLENAIRE VERGADERING	
Maandag avond, aanvang 20.00 uur	
25 januari	
15 februari	
21 maart	
19 april	- ledenvergadering
23 mei	
27 juni	
19 september	
24 oktober	
28 november	
19 december	